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De folderbranche neemt pas juridische stappen tegen de invoering van de ja/ja-sticker als de uitwerking ervan
duidelijk is. “We weten nog niet wanneer de maatregel ingaat, wat de juridische grondslag is en hoe de
naleving wordt aangepakt”, zei directeur Stephan van den Eijnden van MailDB volgens Het Financieele Dagblad
tijdens het Brievenbusreclamecongres.

De gemeenteraad van Amsterdam stemde vorig jaar in met de invoering van de ja/ja-sticker.
Folderverspreiders vrezen dat het plan navolging zal vinden in andere steden. In onder meer Utrecht, Den Haag
en Rotterdam wordt ook over de sticker gesproken. “We zullen als branche wel stappen moeten nemen, want
dit kan grote gevolgen hebben”, aldus Van den Eijnden.

Het besluit van Amsterdam om automatische reclamepost te laten verdwijnen, stuitte eerder al op verzet van
MKB-Nederland. “Dat je uitgerekend nu met zo’n voorstel komt, nu de ene winkel na de andere uit het
straatbeeld verdwijnt, vind ik onbestaanbaar”, reageerde voorzitter Michaël van Straalen. Veertig procent van
de Amsterdammers laat zijn boodschappenlijstje bepalen door folders en het mkb is voor dertig procent van
de omzet afhankelijk van folders, aldus Van Straalen.
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